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Verzonden: vrijdag 21 december 2018 09:48 

Onderwerp: verkeersremmende maatregelen 

 

Geachte gemeenteraad, 

als rolstoelbustaxichauffeur heb ik onlangs een notitie geschreven die ik graag onder uw aandacht breng. 

Heel Nederland heeft de laatste decennia het verschijnsel 'verkeersdrempels' omarmd zonder zich voldoende 

te realiseren dat dit voor veel medeburgers veel onnodige overlast met zich meebrengt. Zeker in een regio 

met zo veel zorginstellingen is het de moeite waard om te onderzoeken of mooiere oplossingen veel 

drempels kunnen vervangen. 

 

Wilt u a.u.b. kennis nemen van het bijgaande stuk en mij laten weten of de daarin aangedragen ideeën in uw 

gemeente enig gevolg zullen hebben? Graag houd ik mij beschikbaar om desgewenst toelichting te 

verstrekken in raads- of commissievergaderingen en zelfs om in een rolstoelbus een demonstratierit met 

beleidsmakers te maken. 

 

Graag hoor ik van u, 

met vriendelijke groet, 

 

 

Mailen is zilver, ontmoeten is goud. Loesje 




















